
Ο Αθλητισμός ενώνει δεν χωρίζει… 
 

 

Τους τελευταίους μήνες συνέβησαν πολλά στην κοινωνία και στον αθλητισμό. 

Αναφέρομαι στον θάνατο του Άλκη και σε όλα αυτά που εννοήθηκαν για τον 

αθλητισμό και για τον φανατισμό των ανθρώπων για τις ομάδες.  

Μία ομάδα όμως ενώνει όλους τους Έλληνες και αυτή είναι η Εθνική Ομάδα της 

χώρας μας. 

Συγκεκριμένα, η Εθνική Ομάδα μπάσκετ της χώρας μας κλήθηκε να αντιμετωπίσει της 

Εθνική Ομάδα της Τουρκίας στα προκριματικά του παγκοσμίου κυπέλλου, 2 φορές μέσα σε 

ένα χρονικό διάστημα τριών ημερών ( 25/2 και 28/2).Το πρώτο παιχνίδι, το οποίο ήταν και 

καθοριστικό,  πραγματοποιήθηκε  στην Αθήνα, στο γήπεδο στα Άνω Λιόσια. Μας έδειξε ότι 

αυτή η Εθνική ομάδα μπορεί να παίξει ωραίο μπάσκετ αλλά και να καταφέρει μεγάλα 

πράγματα. ακόμα και χωρίς τους Nbaer ( Γιάννη Aντετοκούνμπο, Θανάση Αντετοκούνμπο, 

Γιώργο Καλαιτζάκης και Άλεξ Αντετοκούνμπο). 

 

Η Εθνική ομάδα της χώρας μας κέρδισε την Τουρκία και στα 2 παιχνίδια. Εκτός από 

τις πιθανότητες που αυξήθηκαν για την παρουσία μας στον παγκόσμιο διαγωνισμό, 

κατάφερε και κάτι ακόμα πιο σημαντικό. Αυτό είναι να ενώσει εμάς τους Έλληνες. 

Να ξεχαστούμε λίγο από την βαρετή και καθημερινή μας ρουτίνα, να 

διασκεδάσουμε και να «πωρωθούμε» με την καλή έννοια με την Εθνική Ομάδα  της 

χώρας μας. Επιπρόσθετα, μετά από τις 2 μεγάλες νίκες, η Ομάδα μας κατάφερε να 

ανεβεί στην 9η θέση της Παγκόσμιας κατάταξης των Εθνικών Ομάδων. 

Το θέμα είναι να καταλάβουμε ότι όλα τα πράγματα στην ζωή, με σωστή διαχείριση, 

μπορούν να λειτουργήσουν σωστά. Ακόμα και σε ό,τι αφορά τον αθλητισμό, ο 

οποίος αποτελεί έναν τρόπο ζωής με πολλά πλεονεκτήματα, που άμα τα 

διαχειριστούμε σωστά, θα μας κάνουν πρώτα καλούς ανθρώπους και μετά καλούς 

αθλητές ή αθλήτριες. 
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